
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 3. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 61
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v., lov om leje af almene
boliger og lov om leje. (Styrket indsats i ghettoområder og anvendelse af den
almene boligsektors midler).
Af socialministeren (Benedikte Kiær)

Spørgsmål 15
Vil ministeren oplyse, om det forventes, at de 500 mio. kr., der afsættes til ned-
rivning vil kunne blive brugt fuldt ud, navnlig når realkreditinstituttet, der skal
påtage sig en medfinansiering af en given nedrivning, skal samtykke for at ned-
rivning kan finde sted, samt at den berørte boligorganisations øverste myndig-
hed skal samtykke? Såfremt det ikke vurderes, at hele nedrivningsrammen vil
blive anvendt, bedes ministeren anvise, hvad midlerne alternativt skal anvendes
til, eller hvortil der eventuelt vil ske tilbageløb af midlerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Westermann (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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